
 

 
 
Artikel 37 vragen van GroenLinks over bestemmingplan en vergunningen Klapstraat 
2  in Wijlre. 
 
Mechelen, 19 oktober 2014 
 
Geacht College, 
 
 
De fractie van GroenLinks heeft klachten ontvangen inzake horeca-activiteiten op het 
perceel Klapstraat 2 te Wijlre. Deze activiteiten zouden in het voorjaar van 2011 zijn 
gestart als ijsboerderij. Wij hebben geconstateerd dat vanaf 2012 de terrassen op het 
perceel zijn uitgebreid, met een toename aan horeca-activiteiten. Volgens onze 
informatie heeft het pand geen bestemming „horeca‟, maar „agrarisch‟. De huidige 
activiteiten zijn volgens onze informatie dan ook in strijd met het vigerende 
bestemmingsplan en zijn / worden de verbouwingen  uitgevoerd zonder de daarvoor 
vereiste vergunningen. Diverse buurtbewoners hebben de afgelopen jaren bij de 
gemeente aan de bel getrokken vanwege overlast, vooral inzake parkeeroverlast, 
verkeersbewegingen en geluidsoverlast.  
 
Hierover heeft onze fractie de volgende vragen: 
  

1. Is het college op de hoogte van de horeca-activiteiten en de verbouwingen op het 

perceel Klapstraat 2 te Wijlre alsmede van de kennelijke overlast die buurtbewoners 

ondervinden ten gevolge van deze horeca-activiteiten?  

2. Als het antwoord op vraag 1 “ja” is, Hoe verhouden deze activiteiten zich tot het 
vigerende bestemming „agrarisch‟? 

3. Indien gebleken is dat de bedoelde horeca-activiteiten in strijd zijn met het vigerende 

bestemmingsplan: heeft het college acties ondernomen om deze strijdigheid op te 

heffen en zo ja: welke acties? 

4.      Is door het college onderzocht of er op bovengenoemd perceel verbouwingen 

hebben plaatsgevonden zonder de vereiste vergunningen en zo ja: wat is de uitkomst 

van dat onderzoek? 

5.      Indien gebleken is dat er inderdaad verbouwingen hebben plaatsgevonden zonder 

de vereiste vergunningen: heeft het college actie ondernomen om deze overtredingen 

op te heffen en zo ja: welke actie? 

6.      Heeft het college actie ondernomen om de overlast voor de buurtbewoners (verkeer, 

parkeren en geluid) te verminderen c.q. te beëindigen en zo ja: welke actie? 

De fractie van GroenLinks is groot voorstander van het stimuleren van kleinschalig 
en streekeigen ondernemerschap ter bevordering van het toerisme. Wij hebben in 
het geval van de hierboven genoemde activiteiten echter de stellige indruk, dat iets 
wat in 2011 leek te starten als ijsboerderij met streekproducten, in rap tempo 
transformeert in een grootschalige horeca inrichting / party centrum op een hiervoor 
volstrekt ongeschikte locatie. In dit verband heeft onze fractie nog de volgende 
vragen: 
  



7.      Hoe verklaart het college dat de betreffende uitbater de afgelopen jaren zijn horeca 

activiteiten steeds verder heeft kunnen uitbreiden en zijn voormalige boerderij tot 

grootschalige horeca inrichting heeft kunnen verbouwen? 

8. Welke toezeggingen heeft het college de ondernemer de afgelopen jaren gedaan 

inzake bestemming van het perceel? 

9. Hoe ziet het college de toekomstige bestemming van dit perceel? Maw welke 

bestemming wil u de eigenaar verlenen? Hoe worden bij uw besluit de gevolgen voor 

de omwonenden gewogen?  

10. Zijn er afgelopen jaren onderzoeken gedaan naar geluidsoverlast (op mooie 

zomerdagen) en verkeers / parkeeroverlast? Zo ja, welke onderzoeken en wat was 

de uitkomst daarvan? Zo nee, waarom niet? 

11. Als er sprake is van een bestemmingswijziging, wanneer wordt deze voorgelegd aan 

de gemeenteraad?  

12. Als u van plan bent medewerking te verlenen aan een bestemmingswijziging, 

waarom heeft u de raad hierover niet geïnformeerd? Naar de mening van GroenLinks 

ligt dit in de rede der dingen omdat deze wijziging gemoeid gaat met ingrijpende 

gevolgen voor omwonenden. 

 
Met groet, 
Marion van der Kleij 
Fractievoorzitter GroenLinks Gulpen-Wittem 


